## THE REPUBLIC OF THE GAMBIA

Islamic Institute Tallinding Kunjang Under The Gambia Islamic Union Office of Students' Affairs Date 09/8/2022



جمهور سة غ

المعهد الإسلامي بتلندكنجا التابع للاتحاد الأسلامي الغامبي مكتب شــــــــفون الطــــــلاب

وثبةَــة التخــرج ( Students' Transcript )

الحمد لله والصلاة والسلام على رسول الله. وبعد: فإن مكتب شؤون الطلاب بالمعهد الإسلامي بتلندكنجا

يشهد بأن الطالبة: بنت محمد درامي جنسيتها: غامبيا المولودة في جفارون عام: 1995م قد أتمت دراستها بالمعهد

في المرحلة: الثانوية، وقد نجحت في الامتحال النهائي للعام 2015/2014 م بتقلير: جيد.

وشهادتها تحت الإج اءات لم تنته بعد ولذا نرجو من كل من يهمه الأمر مساعدتها والتعاون معها في سبيل خدمة الأمة وتحقيق رغباتها

و الله ولمي التوفيكي

This is to certify that the student: BINTA MUHAMMAD DRAMMEH of: GAMBIAN nationality in/at: 1995 has completed her: HIGH school educational carrier in our Islamic Institute in Tallindingkunjang, this 2014/2015 academic year and the results she obtained born in : JIFFARONG is GOOD . Her certificate is under making and has not finish.

In this regard, the office of Students' Affairs is informing you that they would need you to give her all possible assistance towards her request/needs.

Your co-operation is highly solicited.

توقيع مدير شؤون الطلاب

Director, Students' Affairs 1-4. 5

الختم الرسمي

Official Stamp

ص.ب.:1468 بالجول – تلفون: 9902360/9926369/9902712/9902363/4374036(00220) فاكس: 4228775 Website:www.giu.gm P. O. Box 1468 Banjul